
København d. 2.3. 2011

Til Folketingens Kulturudvalg

På vegne af Kunstakademiets Billedkunstskoler vil jeg gerne invitere kulturudvalget til et besøg på 
Kunstakademiets Billedkunstskoler på Charlottenborg. Dels ønsker vi – undertegnede, mine 
professorer og de studerende – at fortælle om hvad vi er for en institution og hvordan man uddanner 
kunstnere i dag, dels formoder vi at de seneste skriverier i pressen om kulturinstitutionernes, og især 
Billedkunstskolernes, økonomiske situation kunne give anledning til spørgsmål, som vi gerne vil 
besvare.

Med venlig hilsen

Mikkel Bogh
Rektor
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